



**Styrelsemöte  
Frasses Hörna**

**240218**

**Närvarande:**

Magnus Strand, Lasse Svärd, Malin Fransson. Jenny Carlsson-Svärd, Erling Wulff, Johanna Karlsson, Niklas Olsson, Anna Modig och Henrik Berntsson.

Frånvarande: Sara Sandberg, Fredrik Wadsten.

- 1. Till mötets ordförande valdes:** Lars Svärd
- 2. Till protokollets justerare valdes:** Malin Fransson

**3. Föregående mötesprotokoll**

Inga synpunkter framfördes. Mötesprotokollet lades till handlingarna.

**4. Ekonomirapport**

Januari gav +195 000 i vinst, mycket medlemsavgifter som kommer in.

Sofi reviderat Bygdepengen.

Allt underlag inskickat till auktoriserad revisor, Jenny stämmer av nästa vecka om ev. synpunkter.

Budgeten klar, alla sektioner har fått info om budget för verksamhetsåret! Räknar som vanligt på ett ± 0 resultat.

Styrelsen har tagit beslut att investera i LED-belysning på GAISgården, Erling ansvarar för detta utbyte.

**5. Vaktmästartjänst**

Erling sköter Tobias introduktion, avtal underskrivet. 6 mån provanställning, innan fast tjänst.

Anders bistår också i överlämningen.

**6. Planering inför årsmötet**

Lasse pratat med Cita så hon lägger ut info om årsmötet. Vi gör det redan nu under vecka 08. Kopiera tidigare utskick, anmälan önskas för att kunna beställa smörgåstårta. Jenny fixar alla papperen så de läggs upp en vecka innan årsmötet.

Årsmötet är lördag 23/3 kl.15.00 – GAISgården.

Valberedningen har presenterat sitt förslag på styrelsesammansättning.

Utskick om anmälningar rörande årets GAISare ska också göras. Lasse ansvarar för detta, även här kopiera vi förra årets utskick. Namn och motivering ska vara inlämnade innan nästa styrelsemöte 17/3.

## 7. Uppföljning frågor verksamhetsdagen

- ✓ Värdegrund  
Johanna och Petra gjorde färdigt testen på styrelsen rörande nya värdegrundsarbetet. Johanna och Petra får uppdrag att bearbeta materialet över vad styrelsen svarat för att sedan gå vidare till övriga sektioner/lag.
- ✓ Ungdomsråd, ärendet är igång!  
Malin har inte fått svar från ungdomslagen i Innebandy, ny påminnelse gjord. Inväntar svar om personer och lämplig tid för att komma vidare.

## 8. Övriga frågor

- ✓ Bytardagar av grejer, är något som många föreslagit. Fredrik får ta det med sig och se om det inte går att få in under GAIS-dagen.
- ✓ Soptunnor, diskuterads Lasse delger info till berörda.
- ✓ Cykelställ, blivit lite fel då de nu används för att begränsa så inte A-traktorer kör in på gräset. Bör flyttas och ställas som det var tänkt från början.
- ✓ Luftkonditionering Spinning, en uppföljning och OVK besiktning ska göras av lokalen. Viktigt att veta är att om man öppnar fönster och dörrar för att få bättre luft, så sätter man befintligt system ur spel. Låt dörrarna in till lokalen vara öppna så luften får genomströmning, ljudet borde inte störa övriga nämnvärt, det får man leva med i så fall.
- ✓ Hemsida, översyn av uppgifter och namn bör göras då ny styrelse är på plats.

## 9. Nästa möte

Styrelsemöte 17/3 - kl: 17:00 – Frasses Hörna.

Därefter avslutades mötet.

Sekreterare:



---

Magnus Strand

Justerande:



---

Malin Fransson